
 
 
 

 
 

Putem avea visuri mărețe,  
vaccinurile ne protejează 

 
 
 

Timp de mai bine de 100 de ani, vaccinurile Sanofi au protejat sănătatea 
a milioane de oameni. 

 
Vaccinurile ne protejează. Ele ne ajută să ne apărăm de bolile infecțioase și ne permit să ne 
uităm la viitor cu multă speranță. Vaccinurile ne oferă șansa să apreciem lucrurile mărunte și să 
visăm la cele mari, care pot schimba lumea noastră și a celor din jur. 
 
Nenumărați oameni protejați. Nenumărate visuri împlinite. 
 
În prima discuție din seria #VaccinesforDreams – purtată cu diferiți oameni din toată lumea – 
am întrebat-o pe Georgia, educator prenatal din Londra, Marea Britanie, despre visurile ei 
pentru viitor. 
 

Care este visul meu? 
Povestea Georgiei 

 
Când eram copil, îmi petreceam sâmbăta dimineața urmărind desene animate cu supereroi. Am 
vrut să cresc și să fiu ca Lois Lane®. Cred că de aici a venit motivația pentru a urma o carieră în 
jurnalism. Era o femeie puternică, ambițioasă și hotărâtă. Am vrut să fiu ca ea. 
 
În același timp, am avut un instinct matern puternic și mi-am dorit mereu o familie a mea. Îmi 
imaginam viața într-un anumit fel: căsătorită la 22 de ani, copii la 24 de ani, doi copii și șapte 
animale de companie. Și am realizat toate acele lucruri – am o carieră și o familie – deși nimic 
nu a ieșit exact așa cum mă așteptam. Nu am șapte animale de companie, Slavă Domnului! 
 
Drumul nu a fost ușor. Am avut meningită când eram copil, ceea ce m-a lăsat cu o pierdere 
semnificativă a auzului. Nu aud deloc cu urechea dreaptă și foarte puțin cu cea stângă. Din 
acest motiv, mi-a fost foarte greu să mă descurc la școală și de multe ori m-am simțit izolată. 
Am avut un moment revelator în ultimul meu an de școală, când am urmat un curs despre 
budism. Am fost atrasă de unicul său scop suprem, acela de a fi fericiți. Mi-am dat seama că 
nimic altceva nu mai conta. Visurile mele pentru viitor s-au schimbat. În loc să caut să obțin 
lucrurile tradiționale, cu care suntem de obicei obișnuiți, tot ce îmi doream era să fiu fericită. 
 



 
 
 

 

„Și odată cu nașterea fiecăruia 
dintre cei trei copii ai mei, visurile 
mele inițiale au luat o nouă direcție.” 
 
Georgia, educator prenatal în Londra, Marea Britanie,  
după nașterea celui de-al treilea copil, Sienna 

 
 
Nașterea m-a făcut să mă descopăr cu adevărat. Mi s-a părut o experiență care mi-a dat 
încredere, deși, anterior, pierdusem o sarcină. Mi-am dat seama că sentimentul de eliberare 
dobândit în timpul nașterii era parte integrantă a visului meu de a fi fericită. Așa că mi-am 
schimbat cariera, am renunțat la slujba de jurnalist din Londra și m-am concentrat pe a-i ajuta 
pe alți părinți să fie încrezători și să se bucure de experiența nașterii. 
 
Visul meu este ca toți noii părinți să fie informați și educați înainte de această experiență a 
nașterii, astfel încât să poată lua cele mai potrivite decizii. Trăim într-o epocă dominată de frică. 
Femeilor le este adesea frică de naștere. Cum ar fi dacă fiecare femeie ar putea trăi această 
experiență cu calm și încredere? Rezultatele ar fi, cu siguranță, mai bune pentru întreaga 
familie. 
 
Îmi fac meseria cu pasiune, îmi aduce numeroase satisfacții. 
 
Ce-mi doresc pentru copiii mei? Să fie fericiți, să se simtă în siguranță și să se bucure de lucrurile 
simple în viață. Visez să crească cu rădăcini puternice și cu aripi să zboare: rădăcini ca să știe că 
pot veni oricând acasă și să nu uite niciodată de unde au plecat, și aripi pentru a-și lua zborul și 
pentru a-și lărgi orizonturile. 
 
Lois Lane®: marcă înregistrată a DC Comics. 


